
WRM.7323.10.2021 Kalisz, 6 sierpnia 2021 r.

Pan
Tadeusz Skarżyński
Przewodniczący
Rady Miasta Kalisza

Szanowny Panie Przewodniczący,

dziękuję  za  Pana  zaangażowanie  na  rzecz  budowy  hali  sportowej  przy  Zespole  Szkół
Techniczno-Elektronicznych w Kaliszu. 

Realizacja tego zadania jest również jednym z moich priorytetów. Z uwagi na uwarunkowania
techniczne  konieczna  jest  jednak  aktualizacja  dokumentacji  technicznej  tej  inwestycji.
Obecnie  prowadzona jest  procedura wyłonienia wykonawcy tego zadania.  Zaktualizowana
dokumentacja,  w  tym  kosztorys  inwestycji,  pozwoli  na  oszacowanie  jej  wartości  i
zaprojektowanie modelu jej finansowania.

Nie ukrywam jednak,  że  z  uwagi  na realne  zagrożenie  spadku dochodów samorządów w
najbliższych latach, o czym mówią analizy Związku Miast Polskich, budowa hali sportowej
będzie wymagała pozyskania finansowania zewnętrznego na możliwie  najkorzystniejszych
dla samorządu warunkach. Zapewniam Pana Przewodniczącego, że wykorzystamy wszelkie
możliwości  uzyskania  wsparcia  dla  tej  inwestycji,  w  tym  również,  jeżeli  będzie  taka
możliwość, w ramach programu „Polski Ład”.

Z poważaniem

Prezydent Miasta Kalisza
/…/

Krystian Kinastowski

  




